

Referat af bestyrelsesmøde d. 15/8 2019.08.16

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden
2. Orientering ved formanden
 - a. Velkommen til Tanja fra volley
 - b. Nyt VVS-hold om mandagen
 - c. Idrætsuniverset
 - d. Præsentationsdag for Lavia i samarbejde med Amputationsforeningen
 - e. Orientering om fordelingen af lokaler for 2019-2021
 - f. Kursus i regnskabsaflæggelse og bogføring
3. Opfølgning på budget 2019
4. Fordeling af bestyrelsens arbejdsopgaver (1 bilag)
5. Vedtagelse af privatlivspolitik (3 bilag)
6. Lavia Nyt – *deadline*: nr. 3: 22.8.; nr. 4: 11.11. **a. Alle afdelinger skal udfylde ½ side til hvert nummer under overskriften **NYT FRA AFDELINGERNE****
7. Kort nyt fra afdelingerne (Bordtennis, Bowling, Bueskydning, Fodbold, Snooker, Varmtvandsgymnastik og Volleyball)
8. Næste møde er den 7.11. – kage: Poul Boye (1 bilag)
9. Evt.

Fremmødt: Kjeld, Søren, Lene, Tanja, Benni, Poul og Thomas.

Afbud: Frank, Helle, Villy.

Ad.1

Ingen ændringer af dagsorden.

Ad.2

a) Søren hilser Tanja velkommen som nyt medlem af bestyrelsen. Tanja blev på et afdelingsmøde i volleyball valgt som afløser for Lykke som formand for volleyball.

b) Lene har gennem et stort stykke arbejde i samarbejde med Malene, en gammel laviasvømmer, fået et nyt VVS-hold i gang om mandagen. Kommer i gang 2. september. Dermed er der to hold, og så lader vi det køre et halvt år og vurderer derefter, om fremmødet har været stort nok.

c) Vi har sendt regnskabet ind og skrevet til dem, hvad der sket. Frederik har også skrevet til dem. De er ærgerlige over, det ikke er blevet til noget. Ikke noget retursvar. Det er gjort - hvad vi har brugt på materialer og udarbejdelse af hele konceptet. Rest på 17.000 kr. Vi håber, de siger, vi kan beholde dem. Sagen er afsluttet.

d) Har talt med Marianne, som er formand for amputationsforeningen om at lave en dag f.eks. en lørdag, hvor vi booker alle vores lokaler i Grøndalscentret. Vi åbner vores afdelinger og inviterer alle Amp.'s medlemmer herud og prøve, hvad vi kan tilbyde. Hun var meget begejstret for ideen.

Det ser ud som om, det passer bedst i september, oktober eller januar. Det indebærer selvfølgelig, at alle er med på ideen og vil afsætte en lørdag. Sidst der var et lignende tiltag, var der ingen fra bordtennis, der ville stille op. Men Poul vil selvfølgelig præsentere dem for ideen. Søren laver noget materiale om projektet. Vi har jo haft mange amputerede i vores afdelinger gennem tiden. Så er der jo en ekstra udfordring i at mange amp. har svært ved at se sig selv som handicappede. Alle synes det var en god ide, og Søren vil i samarbejde med Marianne finde en dato og koordinere med centret. Bueskydning kan ikke første lørdag i september og november grundet prøveskydning. Volley har SitCup 2. nov.

e) Fordeling af lokaler, som Lykke overdrog til Søren, har været bøvlet. En i forvaltningen havde henvist volley til nogle baner i hal A, hvor der ikke er tegnet op uden kørestolsadgang og handicaptoliet. Endvidere var der ikke huller til vores stolper. Det samme for fodbold så vi måtte kontakte Hanne, der er ansvarlig for lokaler. Nu er det endelig på plads, og vi har fået de lokaler vi har søgt de næste to år.

f) Villy har lavet et kæmpe stykke arbejde. Nogle havde snydt med nogle midler inde i Stevnsgade, hvilket har resulteret i, at alle kontosystemer skal være ens, således at de kan trække tværgående oplysninger ud fra alle. I det bogføringsprogram Villy anvender, kan man ikke bare lave det om.

Ad.3 Der noget der ikke er posteret grundet rodet med konti omlægningen. Villy siger, at det går fint med økonomien. Lokalebetalingen er indført fra 1. juli, men vi kender ikke den nøjagtige udgift. Måske ligger omkring 20.000 kr. Nogle lokaler kan vi blive fritaget for.

Ad.4 I forbindelse med privatlivspolitikken blev det vigtigt, at få et overblik over hvilke opgaver vi har, og hvordan vi fordeler dem mellem os. Vi skal have en dataansvarlig, og det har Benni sagt ja til. I forbindelse med organiseringen af vores data har både formand og næstformand fået en ny mailadresse, så hvis de går af, så kan de nye bare overtage, hvad der ligger på de to mailkonti. Så er der den næste hurdle, lokalebookningen, det handler om, at hver uge kommer der en oversigt over, hvem der har misset nogle aftaler. Man skal altså holde styr på afdelingernes aflysninger. Der skal også bookes mødelokaler til bestyrelsen. Søren har ringet til Lene, men hun vil tænke over det. Måske kunne man få nogle ude i byen til at lave blad og hjemmeside.

Ad.5 Søren gennemgik den fremsendte privatlivspolitik lavet på baggrund af en skabelon fra DHIF og Parasport Danmark, og alle var enige om at vedtage den, og Søren ville lægge den på hjemmesiden hurtigst muligt.

Søren præsenterede den databehandlingsaftale vi har med ham, der trykker vores blad. Hver gang der er et blad, sender kassereren et fil med navne og adresser på medlemmerne. Dermed har de ansvar for disse oplysninger. Alle i Lavia skal altså være trygge ved, at vi behandler deres data ansvarligt. Der er et rimelighedsprincip, så det er meget op til os selv at vurdere hvordan vi fortolker, bare vi holder os inden for rammerne i privatlivspolitikken. Samtidig er det jo vigtigt, at vælge en metode til opbevaring af data, så de ikke kan komme i de forkerte hænder.

Man skal altså være påpasselig med hvilke data man formidler og sikre sig at uvedkommende ikke kan få fat i dem. En anden ting er dataminimering, hvilket vil sige, at man kun giver de oplysninger, der er nødvendige i situationen. En anden vigtig ting er samtykke, for alt hvad vi offentliggør af billeder i blad eller på nettet - Ikke situationsbilleder men portrætbilleder. Den er lagt på

hjemmeside. Når man udfylder og sender den, får man en kvittering på mail. Dette indebærer, at næstformanden skal have en kopi af medlemskartoteket.

Når man melder sig ind på hjemmesiden, får man fremover ikke kun vedtægter men også privatlivspolitikken som fil. Søren, Villy og Benni sætter sig sammen og aftaler nærmere.

Ad.6 Lavia Nyt - deadline nr. 3 22/8; nr. 4 11/11. Alle afd. ½ side.

Vi tog en runde i bestyrelsen angående feedback på det ny layout i Lavia-Nyt. Vi har skruet ned for farverne og lagt mere luft ind på siderne og en oversigt over bladets indhold på forsiden. Alle var enige om at det så godt ud og var mere læsbart. Den nye artikel, hvor et medlem får ordet, blev også hilst velkommen.

Ad.7 Bordtennis: Intet nyt. Har holdt ferie og begynder første mandag i september. Vi meldt os til turneringen, som vi deltog i sidste år.

Bowling: intet nyt er lige startet op med et nyt medlem, der er et gammelt medlem, der er kommet tilbage. Et andet nyt medlem dukkede ikke op. Stor utilfredshed med den nye bar i bowling, den er alt for høj. Søren mente man skal påpege problemet og spørge, hvordan kørestolsbrugerne skal kunne anvende baren. Der er også problemer på herretoilettet med hærværk.

Buskydning: Vi har været til Danmarks mesterskab og vandt en guldmedalje igen. I gang med at lave en samarbejdsaftale med KBL (Københavns Bue Laug) om udskiftning af måtter. Vi har afskaffet de stativer, vi har bygget. Vi vil i fællesskab dele de måtter og skrive under på en aftale om, hvordan samarbejdet skal foregå, så vi kan bruge de redskaber, vi har til udendørs. Der skal købes noget mere materiale. Vi skal have lavet nogle aftaler om den tennishal ved Bellahøj marked, der er fredet. Der er også et trekantssområde, der med fordel kan bruges til udendørstræning.

Snooker: Vi havde lukket fra den første til den første, men vi kunne først komme i gang senere pga. det race der var. Leif skulle nu have registreret fra mandag og tirsdag. En turnering skulle have været færdig, men folk har ikke været flinke til at møde op. Vi laver nogle datoer, og hvis de ikke møder op, taber de kampene.

Varmvandsgymnastik: Vi starter første uge i september. Mandag er vi 8 og torsdag er vi 10 deltagere, og så håber vi at det kommer til køre. I uge 42 holder vi et stævne for se hvordan det kører med to hold. Der er en, der vil skifte hold. Vi har talt om at flytte til Amager hospital, som har et rigtig dejligt bassin med to omklædningsrum. Desværre må der kun være 7 personer i vandet. Så har man en time, men det koster 600 kr. Malene siger, man skal have det gratis, så vi er nødt til at holde et møde med hende (Lene og Søren).

Volleyball: Vi er lige startet og har haft sommerfest i forbindelse med medlemsmøde, hvor vi talte om den kommende sæson samt spillernes forventninger og engagement. Vi afholder SitCup i november og har fået en tilmelding fra et canadisk hold. Så det tyder på at der bliver et meget højt niveau – det bliver virkelig spændende. Vi har fået en henvendelse fra et afrikansk hold. Tanja har spurgt Kasakhstan, om de kommer, men de er ikke afklaret endnu. Søren tilføjede, at man i volleyball i princippet er to hold, så det er nærliggende at lave et første- og et andet hold. Det har fungeret nogenlunde tilfredsstillende, men problemet er folks engagement, tid og dygtighed. Vores nye og meget talentfulde spillere har meget travlt med job og familie.

Ad.8 Næste møde 7.11 kage Poul Boye. Tanja spørger, om det skal være en torsdag, da der er svømning denne dag. Måske kan man skifte med en anden dag. Det har altid været en torsdag pga. bowling. Onsdag kom på tale, og blive testet af næste år.

Ad.9 Søren taler med de ansvarlige for baren i bowlinghallen. Alle i bestyrelsen skal sende en samtykkeerklæring – den ligger på hjemmesiden. Men også når man er til et stævne eller andet, tager et billede af et medlem, skal man minde medlemmet om at afgive en samtykkeerklæring. Evt. med afdelingsformandens hjælp.

Referent: Benni K. Hansen